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Rada školy je zriadená podľa § 24 zákona NR SR č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov, vyhlášky Ministerstva 

školstva Slovenskej republiky č. 291/2004 Z.z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe 

ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom 

zabezpečení s pôsobnosťou v rámci školy, pri ktorom je zriadená. 

Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a presadzuje 

verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných 

zamestnancov v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní funkciu verejnej kontroly, posudzuje a 

vyjadruje sa k činnosti školy, z pohľadu školskej problematiky. 

 

Prehľad zasadnutí RŠ konaných v období marec 2016 – marec 2017 

 

1. Zasadnutie RŠ 07.03.2016 

Zasadnutie viedol p. Mgr. M. Cuprišin, DiS.art, ktorý bol v tomto období poverený riadením 

školy. Novými členmi RŠ po výsledkoch volieb tajným hlasovaním sa za pedagogických 

pracovníkov stali Mgr. Ľ. Drotárová a p. Ľ. Zásada, za nepedagogických zamestnancov bola 

zvolená p. B. Facáková. Za zástupcov rodičov do RŠ boli zvolené p. Mgr. M. Paligová, p. A. 

Zasadová. p. K. Siváková a p. A. Hejdová. Po následných voľbách v rámci RŠ, Rada školy pri 

ZUŠ vo Svidníku od 07.03.2016 pracuje v zložení: 

Zásada Ľubomír, DiS.art. – zvolený zástupca ped. zamestnancov, predseda RŠ 

Mgr. Drotárová Ľubica – zvolený zástupca ped. zamestnancov, podpredseda RŠ 

Mgr. Dercová Viera – delegovaný zástupca zriaďovateľa 

Mgr. Šandala Vladimír – delegovaný zástupca zriaďovateľa 

Mgr. Kaliňák Vladimír – delegovaný zástupca zriaďovateľa 

Mgr. Olejár Pavel – delegovaný zástupca zriaďovateľa 

p. Hejdová Alena – zvolený zástupca rodičov 

Mgr. Paligová Martina – zvolený zástupca rodičov 

p. Siváková Katarína – zvolený zástupca rodičov 

p. Zasadová Andrea – zvolený zástupca rodičov 

p. Facáková Beáta – zvolený zástupca neped. zamestnancov 

Do školskej mestskej rady bola zvolená p. Siváková. 



2. Zasadnutie RŠ 26.04.2016 

Zasadnutie viedol p. predseda Ľ. Zasada. Bolo to zasadnutie pred voľbami riaditeľa školy, na 

ktorom informoval o priebehu otvárania obálok k výberovému konaniu na obsadenie riaditeľa 

ZUŠ. Prihlásili sa a požadované kritéria výberového konania splnili dvaja kandidáti – Mgr. 

M. Cuprišin, DiS.art a Mgr. M. Prokop, DiS.art. Odporúčaný termín výberového konania bol 

04.05.2016, no pre pracovnú zaneprázdnenosť viacerých členov rady sa presunul na 

09.05.2016. Na tomto zasadnutí sa členovia RŠ dohodli na postupe, spôsobe a priebehu 

výberového konania. Podrobné informácie sú v zápisnici z tohto zasadnutia.  

 

3. Zasadnutie RŠ 09.05.2016 – Výberové konanie na funkciu riaditeľa ZUŠ 

Výberové konanie bolo vyhlásené na funkciu riaditeľa Základnej umeleckej školy, 

Komenského 807/27, 089 01 Svidník a zúčastnili sa ho dvaja uchádzači – Mgr. M. Cuprišin, 

DiS.art a Mgr. M. Prokop, DiS.art. Členmi výberovej komisie boli všetci členovia Rady 

školy. Po výberovom konaní rada školy navrhla zriaďovateľovi na vymenovanie do funkcie 

riaditeľa ZUŠ, Komenského 807/27, 089 01 Svidník kandidáta Mgr. M. Prokopa DiS.art. 

Podrobný priebeh výberového konania je zachytený v zápisnici z tohto výberového konania 

zo dňa 09.05.2016, ktorej súčasťou je aj návrh rady školy na vymenovanie do funkcie 

riaditeľa ZUŠ Mgr. M. Prokopa DiS.art. 

 

4. Zasadnutie RŠ 13.10.2016 

Zasadnutie viedol pán predseda RŠ Ľ. Zásada. Na zasadnutie bol prizvaný p. riaditeľ M. 

Prokop, ktorý informoval o doplnenom Školskom vzdelávacom programe ZUŠ, o návrhu 

rozpočtu na rok 2017. Zároveň predniesol Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-

vzdelávacej činnosti ZUŠ za školský rok 2015/2016 a informoval o tom, že škola nemá žiadne 

pohľadávky ani záväzky. V diskusii sa členovia venovali aj novej výške normatívu na žiaka 

ZUŠ, čo by malo ovplyvniť celkový rozpočet školy. Ďalšou diskusnou témou boli vystúpenia 

školy a ich organizácia, ako  aj zlepšenie hospodárenia s energiami v škole (výmena 

termostatických ventilov a dokončenie výmeny okien v celej budove). 

 

5. Zasadnutie RŠ 01.02.2017 

Zasadnutie viedol pán predseda RŠ Ľ. Zásada. Na zasadnutie boli prizvaný p. riaditeľ M. 

Prokop a p. Martina Sušková. K riešeniu problému, s ktorým sa na RŠ obrátila p. Sušková  

bol dodatočne prizvaný p. Jozef Kurty zo Školského úradu Svidník. Všetci členovia RŠ 

súhlasili s ich prítomnosťou na zasadnutí. 
P. Sušková adresovala Rade školy, resp. jej predsedovi Žiadosť o zníženie výšky príspevku na 

šk. rok 2016/17 zo dňa 06.12.2016 (Žiadosť tvorí prílohu A zápisnice zasadnutia). P. Sušková 

oboznámila členov RŠ so svojim problémom, ktorý rieši od apríla 2016. V šk. roku 2015/16 

navštevovala jej dcéra výtvarný odbor a hru na gitaru, ktorú v tomto školskom roku ukončila 

absolvovaním prvej časti primárneho štúdia. V šk. roku 2016/2017 sa rozhodla pokračovať 

len v štúdiu vo výtvarnom odbore a zároveň chcela študovať literárno-dramatický odbor, na 

ktorý úspešne vykonala prijímacie skúšky. P. Sušková vyjadrila svoju nespokojnosť s výškou 



poplatku, ktorý je určený VZN č.5/2015  a určuje pri štúdiu každého ďalšieho predmetu 

poplatok pri individuálnom štúdiu 75 € mesačne a pri skupinovom štúdiu 50 € mesačne. 

Celková suma za školský rok 500 € je z jej pohľadu vysoká. Oslovila s týmto problémom 

riaditeľa školy p. Prokopa, vedúcu odboru školstva, kultúry, športu a mládeže p. Dercovú 

a v súčasnosti oslovila RŠ a poslancov mesta. K tomto problému sa potupne vyjadrovali 

niektorí členovia RŠ. 

RŠ k tomuto problému vyjadruje nasledovné stanovisko: 

Rada školy pri Základnej  umeleckej škole Komenského 807/27, 089 01 Svidník vyjadruje 

súhlas so zmenou poplatkov týkajúcich sa ZUŠ, ktoré sú uvedené vo VZN 01/2017. 

V ďalšej časti sa RŠ venovala rozpočtu ZUŠ na rok 2017 – vo februári malo dôjsť k zmene 

rozpočtu podľa platných koeficientov.  

Rada školy vyjadruje spokojnosť s prácou pedagógov i ostatných pracovníkov za uplynulý 

obdobie. Vysoko hodnotí snahu vedenia školy a všetkých pedagógov neznižovať kritéria na 

kvalitu výchovno-vzdelávacieho procesu. 

 

Svidník, 31.03.2017                                                                Ľ. Zásada, DiS.art 

                                                                                                    predseda RŠ 

 

 

 

 

 

 


